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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 inzake Wandelroute vanuit de Noorderbrug -naar de 

               Nieuweweg  

 

Geacht College, 

Het onderzoek “LOOP” van Guus van den Akker is waarschijnlijk niet onopgemerkt gebleven. Behalve 

dat het ontzettend prettig is om onveilige en vreemde voetpaden van de stad gebundeld te zien, zou 

dit ons als gemeente moeten motiveren om deze voetpaden te optimaliseren. 

In eerste instantie zou je denken dat dit alleen de afdeling Mobiliteit betreft. Echter, lopen, jezelf 

verplaatsen en door de stad wandelen heeft een sterke sociale component: zó ontmoeten we elkaar, 

zo komen we iemand tegen en vragen we naar anderen, en zo blijven we met elkaar in contact en 

vormen we een samenleving. Dit is heel anders dan bij autoverkeer of fietsen. 

Het is belangrijk dat je overal te voet kunt komen. Als inwoner van Nazareth stoort het mij al jaren 

dat er "geen voetpad" is op de Nieuweweg (zie foto in de bijlage). Je loopt de Noorderbrug op langs 

een super smal voetpad en als je vervolgens naar links wilt richting de Aldi, Jumbo, Action, 

Mediamarkt, of het centrum, heb je pech. Je zult dan op het fietspad moeten lopen.  

Dit is niet meer van deze tijd, waar steeds meer mensen wandelen en ook lopend boodschappen 

doen. Daarnaast is dit voor de inwoners van Maastricht Noord-Oost de kortste route lopend naar het 

centrum van Maastricht. 

Daarom stel ik u de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met het onderzoek van Guus van den Akker en bent u voornemens hier iets mee te 

doen? Zo ja, wat? 

2. Bent u het met D66 eens dat er geen looproute is vanuit de Noorderbrug richting de Nieuweweg 

en dat voetgangers een onveilige route lopen? 

  



 
 
 

3. Zijn er plannen om hier een voetpad aan te leggen? Zo ja, wanneer? 

We zien uit naar de beantwoording van bovengenoemde vragen. 

 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van D66 Maastricht, 

Miriam Elfassih 

Raadslid D66 Raadslid D66 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maastrichtbeleid.nl/beleidsinformatie/Beleidsinformatie/2024/Burgerbegroting/
december%202023 

 
 


